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رئیس جمهور گفت: بنای دولت اجرای برنامه است. 
بودجه ۱۴۰۳ مبتنی بر برنامه هفتم است و بر مبنای 
برنامه هفتم تهیه شــده است و تلاش شده است 

ناترازی ها تراز شود.
حجت الاســام سید ابراهیم رئیسی در جلسه دیروز مجلس 
گفت: تمام تاش دولت و همکاران من در سراسر کشور بر اجرای 
قانون  بودجه ۱۴۰۲ بوده اســت و تاش شده آنچه که انجام 
می شود بر مبنای قانون باشد.وی خطاب به نمایندگان مجلس 
گفت: ما در جایگاه اجرای قانون و شما در جایگاه قانون گذاری 
هستید. در تدوین بودجه ۱۴۰۳ تاش شد واقع بینانه باشد. از همه 
شما از تاش تان برای اجرای قانون و اجرای سیاست های اباغی 
از سوی مقام معظم رهبری و تصویب برنامه هفتم تشکر می کنم. 
ان شاءالله بعد از تصویب در شورای نگهبان در کشور اجرایی شود 
و برخاف برنامه هایی که ۳۰ تا ۳۵ درصد اجرایی شد، ما تمام 
برنامه را اجرایی کنیم. بنای دولت اجرای برنامه اســت. بودجه 
۱۴۰۳ مبتنی بر برنامه هفتم است و بر مبنای برنامه هفتم تهیه 

شده است و تاش شده است ناترازی ها تراز شود.
رییس جمهور در ادامه اظهار داشــت: من یک اشاره به آنچه 
در این مدت گذشت داشــته باشم، در جهت مهار تورم تاش 
شده ، تورم عللی دارد از جمله کسری بودجه و ناترازی بانک ها 
و برداشــت هایی از بانک مرکزی و علل دیگر. در دولت تاش 
بوده که ما کسری بودجه نداشته باشیم.وی افزود: مستحضرید در 
شش ماهه اول دولت ما با کسری بودجه ۴۸۰ هزار میلیارد تومان 
مواجه بودیم اما تاش شد که نه با استقراض این کسری از بین 
برود و رشد اقتصادی ایجاد شود که باید گفت دهه تعطیل رشد 
اقتصادی را داشتیم که یک وقتی ۴/۰ درصد، ۷/۰ درصد، ۱درصد 
بود در واقع باید گفت که در آن دهه رشد اقتصادی نداشتیم، در 
مقطعی داشتیم اما به طور متوسط در کل یک دهه رشد اقتصادی 
نداشتیم.رییســی تصریح کرد: اولین سال شروع دولت ما رشد 
اقتصادی بیش از ۴ درصد را داشــتیم، در ۱۴۰۱ نیز همینطور و 
در سال گذشته تاش شد کسری بودجه نباشد با همکاری بین 
مجلس و دولت تاش شد تغییری بین منابع و مصارف نباشد. 

تاش ما در ۱۴۰۲ نیز همین است.
وی ادامه داد: رشــد نقدینگی که همه را نگــران کرده امروز 
می شود گفت به ۲۶ درصد رسیده، معلوم می شود که دولت موفق 

شده رشد نقدینگی را مهار کند. این ها موجب تورم است.
رییس جمهور به ناترازی بانک ها اشاره و خاطرنشان کرد: مسأله 

ســوم ناترازی بانک و ضرورت انضباط مالی و بانکی در کشور 
اســت که قانونی اخیرا تصویب و اباغ شد تا ان شاءالله اجرایی 
شود. در مسأله بانک هایی که مشکل ایجاد می کردند از ابتدای 
امسال برنامه بانک مرکزی این بود که تکلیف این ها را روشن 
کند که یکی پس از دیگری روشن می شود و مردم و  سهامداران 
و سپرده گذاران نگران نباشند، هیچکس دچار مشکل نخواهد شد 

هدف دولت انضباط مالی است.
رئیس دولت سیزدهم با اشاره به بودجه ۱۴۰۳ گفت: عاوه بر 
نگاه واقعی و انطباق با برنامه هفتم تاش کردیم گام هایی در 
جهت رفع ناترازی ها برداشته شود  و این ناترازی ها مبتنی بر بودجه 
سنواتی برداشته می شود. تشکیل حساب واحد خزانه بسیار مؤثر 

بوده است و باز هم در دستور کار دولت بوده است.
وی افزود: رشد ۸ درصد در دستور کار ما بود، در ۳ ماه اول سال  
۱۴۰۲ رشد ۷ درصدی محقق شد و امکان دارد در انتهای سال ۸ 
درصد شود، اما اگر حواس مان نباشد و کنترل نداشته باشیم شاید از 
۷ درصد هم  کمتر شود. دولت سیزدهم با تکیه بر رشد اقتصادی 
۸ درصد که در سیاســت های اباغی رهبری آمده برنامه ریزی 
کرده است. سه ماهه اول ۱۴۰۲ آمار نشان دهنده رشد اقتصادی ۷ 
درصد است. نشانه هایی در تولید نفت، کشاورزی و صنایع و معادن 
و... وضعیت متفاوتی به نسبت سال قبل را نشان می دهد. هدف 
گذاری دولت رشــد اقتصادی ۸ درصد است. توجه به عدالت در 
پرداخت ها چه در حوزه استانی چه در حوزه ملی مورد تاکید بوده 

است. توجه به اقتصاد در دستور کار بوده است، ما هدف مان این 
است که حضور دولت کمتر شود و بخش خصوصی فعالیت شان 

با نظارت دولت بیشتر شود.
رئیســی ادامه داد: در این چند روزه در رســانه ها مطرح شــد 
حقوق  بگیرها قرار است مالیات بیشتری بدهند، خیر. این مالیات 
برای کسانی است که فراری هستند، کسانی که درآمد هنگفت 
دارند اما مالیات پرداخت نمی کنند. هیچ پایه مالیاتی جدیدی در 
بودجه ۱۴۰۳ وجود ندارد و آنچه که هست حقوق حقه دولت و 
در واقع حقوق مردم است.وی خطاب به نمایندگان گفت: حتما 
پیگیری شما در اجرای قانون تاثیر دارد اما نباید شجاعت مدیران 
را بگیرید. نظارت و اجرا اگر در جای خودش صورت بگیرد کمک 
بسیاری در افزایش سرمایه اجتماعی دارد. مدیر عاوه بر پیگیری 
کردن نیازمند جرأت است . حتما ما می توانیم گام های برداشته 
نشــده را جبران کنیم. امام بزرگوار به من طلبه و شما آموخت 

ما می توانیم.
رئیس جمهور یادآور شــد: دیروز دیداری با رئیس جمهور کوبا 
داشتیم می گفت من در تعجبم کشوری که تا این حد با تحریم 
مواجه است اینقدر پیشرفت داشته است. در جلسه ای که خدمت 
مقام معظم رهبری بودیم و باید از حمایت های ایشان تشکر کنم، 
فرمودند این دولت، دولت کار و فعالیت است و من امیدوارم این 
سند هایی که منعقد شده اجرایی شود.وی ادامه داد: تورم سالانه 
کاهشی شده است، نقطه به نقطه کاهشی شده است، اگر انضباط 

مالی، توجه به هزینه  ها و درآمدها کامل انجام شــود که حتما 
شاهد این خواهیم بود آنچه که مورد امر رهبر معظم انقاب و 
خواســت دولت و مجلس و مردم عزیز ماست یعنی مهار تورم، 
محقق خواهد شد.رییسی گفت: تمام تاش این شده که ما بتوانیم 
نقدینگی را به طرف تولید هدایت کنیم، کاملآ قابل گزارش است 
کــه چه میزان از نقدینگی به طرف تولید رفته و این نقدینگی 
چگونه موجب رشد تولید و رشد ماشین آلات و ابزار تولید شده 
اســت و چگونه موجب این شده است که بیش از ۶ هزار واحد 
صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل وارد گردونه تولید شود.ریس دولت 
سیزدهم تاکید کرد: تولید مسأله اول است در اقتصاد مقاومتی، 
تولید شعار سال و خواست رهبری است، تولید محور کار دولت و 
مجلس است و تمام تاش این است که تولیدکننده دچار مشکل 
نشود.وی افزود: عزم دولت بر این است که قوانینی که در زمینه 
تولید تصویب شده قانون رفع موانع تولید، اقتصاد مقاومتی، اصل 

۴۴ و قوانینی از این دست، آنچنان که باید اجرایی شود.
رییسی خاطرنشان کرد: در اصل ۴۴ ما معتقدیم که باید اجرا 
شود و قانون آن هم تصویب شده اما اشکال در اجرا بود.  مشکل 
اینجا بود که یک سرمایه گذار واحدی را می گرفت اما بخش اصلی 
قضیه که عبارت بود از توانمند سازی سرمایه گذار که نباید رها 
می شد و تازه ابتدای کار دولت بود که این سرمایه گذار و کارآفرین 
حمایت شود تا سرمایه گذاری دچار مشکل نشود که این چرخه 
دچار اشکال بود.رییس جمهور با اشاره به تصویب آیین نامه اجرایی 
مولدسازی اظهار داشت:  نسبت به مولدسازی، شما در برنامه های 
شش گانه تاکید بر این بوده است، در بودجه سنواتی تاکید بر این 
است و اینکه چرا اجرا نشد. برخی فکر کردند آیین نامه مولدسازی 
قانونگذاری است، این آیین نامه تعیین شیوه اجرای قانونی است 
که مجلس تصویب کرده است. اصا قانونگذاری نشده، اصل 
قانون در برنامه پنجم و ششم و بودجه سنواتی گذاشته بودند اما 
شما وقتی به آمار نگاه می کنید اجرایی نمی شد. تا کی قرار است 
که مجلس قانون بگذارد و دولت اجرایی نکند. خب این عدم اجرا 
بررسی شد؛ یک پیگیری خاص و جرأت و شجاعت خاصی نیاز 
داشــت. مولدسازی الان دارد فعال می شود هم در استان ها هم 
در مرکز.وی مبارزه با فقر را از اولویت های مهم دولت برشمرد و 
تصریح کرد: مبارزه با فقر مطلق و فاصله طبقاتی در دولت دارد 
دنبال می شــود، گام هایی که در این زمینه برداشته شده هم در 
تصویب قوانین و آیین نامه ها هم در اجرا حتما به کاهش فاصله 

طبقاتی خواهد انجامید.

رییسی خطاب به نمایندگان گفت: آقایان محترم و خواهران 
گرامی شما در حوزه های انتخابیه خود شاهدید! کشور تبدیل شده 
به کارگاه فعال در شهر و شهرستان در همه استان ها در حوزه های 
مختلف آب، برق، گاز، کشاورزی و معدن و صنعت کار و تاش 
بسیار دارد می شود. در بعضی از شهرها که وارد شدیم دیدیم که ۴ 
جبهه کاری بوده که مثا مشکل آب با فاضاب را رفع کنند اما 
در سفر دوم که رفتیم دیدیم این تبدیل شده به ۱۵۴ جبهه کاری.  

کار در بخش های مختلفی دارد انجام می شود.
وی ادامه داد: وزیر نیرو وقتی برای رأی اعتماد آمد گفت تاش 
می کنیم ناترازی برقی را رفع کنیم، از نیاز ۱۰ هزار مگاواتی اکنون 
۸ هزار مگاوات تامین شده است. صنایع را گفتیم باید برق آن ها از 
برق خانگی جدا شود. در سفری که به اصفهان داشتم الان فولاد 
مبارکه نیروگاه احداث کرده و خرج خود را از شبکه برق خانگی 
جدا کرده در سمنان و شهرهای دیگر هم صنایع یک به یک به 
این سمت حرکت کردند. در روستاها برای رفع تنش های آبی 
برنامه ریزی کردیم و امروز در ۳۵۰۰ روســتا رفع مشکات آبی 
انجام شده است. با مشارکت فعال همه عزیزان و روحیه بسیجی 
و جهادی کار در حال انجام اســت منتها با یک عقب ماندگی 

مواجه هستیم.
رییس جمهور تاکیــد کرد: در بحث کالابرگ الکترونیک نظر 
دولت موافق بود با این مصوبه مجلس اما زیرساخت و بستر آن 
فراهم نشده بود اما به محض اینکه بستر آن فراهم شد تاش 
شد که اجرایی شود از دی ماه این کار اجرایی شد و الان هم دارد 
توسعه پیدا می کند. اگر همان زمان هم سازوکار آماده بود از همان 

ابتدا انجام می شد.
رییسی خطاب به نمایندگان عنوان کرد: پیشرفت کشور یک 
انتخاب نیســت، یک ضرورت اجتناب ناپذیر است، ظرفیت در 
کشور بسیار است، خداوند به این کشور نعمت های فراوانی اعطا 
کرده است باید تاش کرد که این ظرفیت ها از قوه به فعل برسد 

و مردم از آن بهره مند شوند و گره از زندگی مردم گشوده شود.
وی افزود: بارها این را عرض کردیم و بازهم تاکید می کنیم که 
انتظار مردم از نمایندگان و وزرا و مسئولان این است که به متن 
بپردازند و از حاشیه ها پرهیز کنند. یکی از دغدغه ها اشتغال است، 
شما امروز آمار بیکاری را ببینید خب آمار نشان می دهد که ۹/۷ 
شده یعنی بیکاری کاهش پیدا کرده است، ۸۵۰ هزار شغل فقط 
در این شش ماهه ایجاد شده است. در بعضی از استان ها که کم 

می روم کار هست و کارگر نیست.

رئیسی در دفاع از لایحه بودجه:

تلاش شده ناترازی ها در بودجه ۱۴۰۳ تراز شود
جهت تأمین نظر شورای نگهبان؛

طرح حمایت از افشاگران فساد اصلاح شد
نمایندگان مجلس شورای اسلامی جهت تأمین نظر شورای نگهبان، طرح 

حمایت از افشاگران فساد را اصلاح کردند.
به گزارش مهر، نمایندگان مجلس در جلسه دیروز، گزارش کمیسیون قضائی و حقوقی درباره 
طرح یک فوریتی حمایت از افشاگران فساد را بررسی و به منظور تأمین نظر شورای نگهبان 

اصاح کردند.بر این اساس، ماده ۱۵ این طرح به شرح زیر اصاح شد: 
در صورتی که گزارشگر، گزارش و اسناد مربوط به آن را تنها در سامانه ثبت و بارگذاری کرده و 
آن را علنی نکرده باشد، به اتهام جرایمی از قبیل افترا یا جرم موضوع ماده ۶۹۸ کتاب پنجم قانون 
مجازات اسامی، تعزیرات و مجازات های بازدارنده یا افشای اسناد محرمانه قابل تعقیب نیست 
مگر اینکه فساد کشف نشود و سو نیت گزارشگر نیز اثبات شود. در هر صورت گزارشگر مجاز به 

انتشار یا افشای مفاد گزارش خود نیست.

واردات خودروهای کارکرده برای همه مردم آزاد است
یک عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس گفت: از آنجــا که واردات 
خودروهای کارکرده لزوما نیاز به تامین ارز از سوی دولت ندارد، لازم نیست 

که در بودجه سال آتی دیده شود.
لطف الله سیاهکلی  با اشاره به گمانه زنی ها در خصوص حذف واردات خودروهای کارکرده از 
لایحه بودجه ۱۴۰۳، بیان کرد: واردات خودروهای کارکرده اکنون به تصویب مجلس رسیده 
اســت و برای اجرا نیز لزومی ندارد که در لایحه بودجه ۱۴۰۳ آورده شود.این عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس با تاکید بر اینکه واردات خودروهای کارکرده نیازمند بودجه دولتی نیست  
فلذا حتما نباید در بودجه آورده شود، اظهار کرد: ما اعتقادی به تامین بودجه از سوی بانک مرکزی 
برای واردات خودروهای کارکرده نداریم. همین که مردم را آزاد گذاشــته و در چهارچوب یک 
آئین نامه افراد بتوانند خودرو وارد کنند، واردات انجام خواهد شــد. مردم خودشان وارد و توزیع 
می کنند.به گزارش ایسنا، سیاهکلی تصریح کرد: برای واردات خودروهای نو لازم است در بودجه 

مصوبه داشته باشیم تا منابع ارزی برای واردات خودروهای نو پیش بینی شود.

 ذوالنوری: اشتباهی به افزایش
 سن بازنشستگی رأی دادم

ذوالنوری؛ نماینده مردم قم در خصوص رای موافق به افزایش سن بازنشستگی 
و مخالفت با آن تشریح کرد: در این مورد موضوع به گونه ای مطرح شد که بعضا 
نمایندگان به درستی متوجه بحث نشدند و حین رای گیری و با توجه به زمان بسیار 
محدود آن، به موضوع مورد بحث رای اشتباه داده شد؛ در این خصوص هم چنین 
بوده که بنده و برخی نمایندگان به دلیل تداخل مباحث متوجه نشده و به اشتباه رای 
دادیم که وقتی موضوع مشخص شد شخصا هم به صورت علنی و هم از طریق 

نامه به دبیر شورای نگهبان اعلام کردم.
نماینده مردم قم در خصوص رای موافق به افزایش سن بازنشستگی و مخالفت با آن تشریح کرد: 
بنده و برخی نمایندگان به دلیل تداخل مباحث متوجه نشده و به اشتباه رای دادیم که وقتی موضوع 
مشخص شد شخصا هم به صورت علنی و هم از طریق نامه به دبیر شورای نگهبان اعام کردم 
که این مصوبه ایراداتی دارد و شرعا نیز اشکال دارد.به گزارش ایسنا؛ مجتبی ذوالنوری نماینده قم در 
مجلس شورای اسامی، در مراسمی که شامگاه ۱۳ آذرماه به مناسبت روز دانشجو در دانشگاه قم 
برگزار شد، عنوان کرد: در خصوص مشکات دانشگاه ها تاش شده تا آنچه به من منتقل شده تماما 
بررسی شود و در دستور کار قرار بگیرد و اگر مسئله ای ترتیب اثر داده نشده مبنی بر بی اطاعی ما 
نسبت به آن مسئله است.وی با بیان اینکه اگر نماینده به وظیفه اصلی نظارت بر رانت متعهد شود، 
دستاورد به قدری است که دیگر فقر و فقیری نخواهد ماند که پس از آن نیاز به معرفی وام ۵ میلیون 
تومانی باشد، اضافه کرد: تمرکز بر گلوگاه های فساد کار نماینده مجلس است نه چک کردن خرابی تیر 
برق و مشکات آسفالت خیابان؛ من بیان کردم و همچنان بر آن هستم که نباید مردم را فقیر کنیم 
و بعد به آن ها وام دهیم که هیچ سودی در رفاه مردم نخواهد داشت، اما مخالف وام قرض الحسنه 
نبوده و نیستم.ذوالنوری بیان کرد: در جلسه بانک های خصوصی با استاندار قم مطرح کردم که نباید از 
منابع مردم و حساب تولیدکنندگان خرد و اعتماد آنان به بانک ها سوءاستفاده کرد و در نهایت سرمایه 
را در قســمت های پر سودتری خرج کرد.نماینده مردم قم در خصوص رای موافق به افزایش سن 
بازنشستگی و مخالفت با آن تشریح کرد: در این مورد موضوع به گونه ای مطرح شد که بعضا نمایندگان 
به درستی متوجه بحث نشدند و حین رای گیری و با توجه به زمان بسیار محدود آن، به موضوع مورد 
بحث رای اشتباه داده شد؛ در این خصوص هم چنین بوده که بنده و برخی نمایندگان به دلیل تداخل 
مباحث متوجه نشده و به اشتباه رای دادیم که وقتی موضوع مشخص شد شخصا هم به صورت علنی 
و هم از طریق نامه به دبیر شورای نگهبان اعام کردم که این مصوبه ایراداتی دارد و شرعا نیز اشکال 
دارد.وی اضافه کرد: این اشتباه صورت گرفته و از اعتراف به آن نه ابایی دارم و نه خجالت می کشم؛ لذا 
با صدای رسا اشتباه خود را اعام کرده و بابت آن عذرخواهی می کنم. یکی از اعضای داوطلب سامانه 
شفافیت مجلس هستم که همه مردم در تمام نقاط کشور می توانند با مراجعه به این سامانه تمامی 
آراء صادر شده بنده در مجلس را مشاهده کنند و از همین رو از اعتراف به اشتباهات خود ابایی ندارم.

تاثیر افتتاح مترو پرند در قیمت  بازار مسکن؛ 
افسانه های  پرند

افتتاح مترو پرند می تواند منجر به افزایش قیمت مسکن شود، اما واقعیت 
ماجرا با افسانه هایی که می شنویم تاحدود زیادی تفاوت دارد

 افتتاح مترو پرند زودتر از چیزی که تصورش را می کردیم به حواشی حوزه مسکن این شهر 
دامن زده است. خیلی ها تصور می کنند افتتاح مترو پرند بدون هیچ قید وشرطی منجر به گرانی 

مسکن می شود، اما حقیقت ماجرا با افسانه هایی که می شنویم تا حدود زیادی متفاوت است.
به گزارش فرارو؛ مترو پرند در فاز یک این شهر احداث شده و پیش بینی ها نشان می دهد این 
اتفاق خجسته نهایتا بتواند تاثیرش را در معامات این بخش از شهر پرند نشان دهد. همین الان 
قیمت مسکن در فاز یک نسبت به فاز شش که فاصله بیشتری تا تهران دارد، تا متری ۳۰میلیون 

تفاوت پیدا کرده و طبق آمار های رسمی از یکسری مناطق جنوبی تهران جلو زده است.
تفاوت قیمت مسکن در فاز های مختلف پرند

قیمت مســکن در پرند معمولا تحت تاثیر عامل مهمی به اسم موقعیت واحد قرار می گیرد. 
طوریکه اغلب فروشنده ها در فاز یک پرند که فاصله کمتری با تهران دارد، نسبت به سایر فاز های 

این شهر عددورقم های بیشتری به خریداران اعام می کنند.
قیمت آپارتمان در فاز یک پرند توسط یکسری از فروشنده ها تا متری ۴۰ میلیون بالا رفته که 
این عدد طبق آخرین آمار های رسمی از میانگین قیمت خانه های معامله شده در سه منطقه جنوبی 
تهران بیشتر است.آپارتمان ۱۴۵ متری نوساز در فاز یک پرند با قیمت پنج میلیارد و ۵۵۰میلیون 
به فروش می رسد که می توانیم ارزش هر متر آن را ۳۸ میلیون و ۲۷۶ هزار تومان بدانیم. برای 
اینکه درک بهتری از کم وکیف قیمت مسکن در بقیه فاز های پرند داشته باشید، بدنیست بدانید 
می شــود با بودجه زیر متری ۲۰ میلیون در فاز شش پرند دنبال خرید آپارتمان رفت.آپارتمان 
۶۰متری در فاز شــش پرند به عنوان مثال درحالی معادل ۹۸۰ میلیون تومان آگهی شده، که 

فروشنده روی هر متر آن ۱۶ میلیون و ۳۳۳ هزار تومان قیمت گذاشته است.
تاثیر افتتاح مترو پرند در قیمت مسکن

قیمت مسکن در پرند به خاطر افتتاح مترو افزایش پیدا می کند. این فرضیه چند روزی است که 
همزمان با افتتاح مترو پرند مطرح شده و تاحدود زیادی منطقی به نظر می آید، اما واقعیت ماجرا 
با همه افسانه هایی که می شنویم متفاوت است.قیمت مسکن و ملک اساسا تحت تاثیر امکانات 
رفاهی مثل مترو پتانسیل بالارفتن دارد، اما واقعیت اینجاست که متروی پرند فقط به فاز یک 
این شهر نزدیک است و شاید بتواند نهایتا روی قیمت این منطقه از پرند تاثیر بگذارد. خاصه که 

قیمت مسکن در پرند نمی تواند فقط به خاطر افتتاح مترو زیرورو شود.
مقایسه قیمت مسکن در پرند و تهران

قیمت مسکن در پرند برخاف شهری مثل تهران به شکل دقیق اعام نمی شود. مثا الان 
که بانک مرکزی متوسط قیمت خانه های تهران را براساس معامات رسمی حول وحوش متری 
۷۵ میلیون تومان اعام می کند، نمی دانیم ارزش آپار تمان های مسکونی در بقیه شهر ها مثل 
پرند دقیقا چقدر است.قیمت مسکن در پرند با این حال حداقل براساس آگهی های موجود در 
پلتفرم های خریدوفروش چیزی بین متری ۱۰ تا ۴۰ میلیون تومان نوسان دارد.قیمت مسکن 
در فاز شش پرند که نسبت به بقیه فاز های این شهر فاصله بیشتری تا تهران دارد و یکسری 
از پروژه های مسکن مهر را در خود جای داده، الان دست کم متری ۱۰ میلیون تومان تخمین 
زده می شــود. این عدد طبق آمار های رسمی معادل یک سوم قیمت خانه در ارزا ن ترین نقاط 
بازار مســکن پایخت است.قیمت مسکن در فاز یک پرند که معمولا درمقایسه با فاز های دو، 
سه، چهار، پنج و شش بیشتر است، درطرف مقابل تا متری ۴۰ میلیون تومان بالا رفته است. 
فراموش نکنید که این عدد از میانگین قیمت خانه های خریدوفروش شده در سه منطقه جنوبی 

تهران جلو زده است.

انتخابات جدید اتاق بازرگانی ایران کلید خورد
در راستای برگزاری انتخابات جدید ریاست اتاق بازرگانی ایران، هیئت رئیسه 
اتاق بازرگانی در نامه ای به وزیر صمت، رئیس شــورای عالی نظارت ۴ عضو 

انجمن نظارت بر انتخابات اتاق را معرفی کردند.
به گزارش تجارت نیوز، در پی ابطال انتخابات غیرقانونی اتاق بازرگانی از سوی شورای عالی نظارت 
بر اتاق بازرگانی و برکناری حسین ساح ورزی، فراخوان برگزاری انتخابات مجدد چند وقت پیش 
صادر شده بود تا نامزدهای جدید ثبت نام کنند. روز دوشنبه هم در راستای برگزاری انتخابات جدید 
ریاست اتاق بازرگانی ایران، هیئت رئیسه اتاق بازرگانی در نامه ای به وزیر صمت، رئیس شورای عالی 
نظارت ۴ عضو انجمن نظارت بر انتخابات اتاق را معرفی کردند وخواستار معرفی نماینده دولت در 

این انجمن شدند.انتخابات مجدد ریاست اتاق بازرگانی ایران بهمن ماه امسال برگزار خواهد شد.

اخبار کوتاه 

نماینــده مردم تبریــز در واکنش به 
افشای فساد چند میلیارد دلاری واردات 
چای، گفت: در این موضوع یک روابط 
ســازمان یافته توام با فساد مشهود 
اســت. بر همین مبنا هم، دولت آقای 
رئیسی ترجیح داد وزیر وقت کشاورزی 

را از مدار هیأت دولت حذف کند.
کشف فساد ۴ میلیارد دلاری واردات چای طی 
چند روز اخیر فضای جامعه را تحت تاثیر خود قرار 
داده اســت و واکنش ها به این فساد ادامه دارد.

آنچنان که جال رشیدی کوچی، نماینده مجلس، هم در شبکه اجتماعی ایکس 
نوشت: »بانک مرکزی نزدیک به ۴ میلیارد دلار ارز برای واردات چای بی کیفیت 
که جز نارضایتی و فساد چیزی به دنبال نداشته دارد اما برای واردات خودرو که 
خواست عموم مردم همراه با تبعات مثبت اقتصادی و اجتماعی برای کشور است 

ندارد )هرچند معتقدم برای واردات خودرو یک سنت ارز دولتی لازم نیست(.«
علیرضابیگی نماینده تبریز هم معتقد است هرجا رانت و عدم نظارت باشد، بروز 
فساد اجتناب ناپذیر است. او در گفتگو با خبرآناین، تاکید می کند؛»زمانی که 
ثروت بی حد و حصر مردم از آنها دریغ شده و در اختیار افراد خاص قرار می گیرد 
زمینه چپاول و سرقت فراهم می شود. این مربوط به این حزب و آن حزب هم 

نیست.«
چرا رئیسی وزیر کشاورزی را از دولتش حذف کرد؟

بر همین اساس، احمد علیرضابیگی، نماینده مردم تبریز با اشاره به ماجرای فساد 
چهار میلیارد دلاری با ارز دولتی، در دولت مدعی ضدفساد بودن گفت: موضوع 
چای دبش طبق گزارشــی که بازرسی کل ارائه می دهد از سال ۹۸ آغاز شده و 
تا سال ۱۴۰۰ رقم قابل توجهی از ارز ترجیحی به آن اختصاص پیدا کرده است. 
در این موضوع یک روابط سازمان یافته توام با فساد مشهود است. بر همین مبنا 
هم، دولت آقای رئیسی ترجیح داد برای مبارزه با فساد وزیر وقت کشاورزی را از 

مدار هیأت دولت حذف کند.

 هرجا رانت و عدم نظارت باشد
 فساد رخ می دهد

وی بیان کرد: هرجایی که رانت و فقدان نظارت 
باشد، بروز همچین فســادهایی در هر دولتی 
متصور است. اساسا باید به این سمت پیش برویم 
که یک اقتصاد شفاف با پرهیز از رانت در کشور 
شاهد باشیم. داشــتن اقتصاد شفاف زمانی رخ 
می دهد که اقتصاد را به مردم بدهیم تا ثروت شان 

را خودشان اداره کنند.
این نماینده مجلس یازدهم ادامه داد: معمولا 
زمانی که ما ثروت مردم را از آن ها گرفتیم، شاهد بروز چنین موضوعاتی بودیم. 
وقتی ما مردم را واجد صاحیت برای اداره ثروت شان ندانیم و بگوییم که دولت 
شایسته گی بیشــتری دارد، نتیجه آن هم این فسادها و دزدی ها می شود. این 
فسادها محصول دولت خاصی نیست و مدام اتفاق می افتد. صاحب مال با دقت 
از اموال خود مراقبت می کند بنابراین، باید اداره امور اقتصادی را به دست مردم 

بسپاریم.
این چهره اصولگرا گفت: کالبد این موضوعات جرم زا و فســادآور است. شما 
هرکسی را که در این جایگاه قرار بدهید که شرایط رانت نیز محیا باشد، فارغ از 
هر حزب و جناحی جرم زا خواهد بود. شما در نظر بگیرید در سکونتگاه های غیر 
رسمی، هر چه اصرار داشته باشید ساکنان این محات شهروندان خوب جامعه 
هستند، اما همین سکونتگاه های غیررسمی محل تولید جرم است. زمانی هم که 
ثروت بی حد و حصر مردم از آن دریغ شده و در اختیار افراد خاص قرار می گیرد 
زمینه ساز چپاول و سرقت می شــود. این مربوط به این حزب و آن حزب هم 
نیست.وی با اشاره به فرافکنی دولت درباره این که فساد چای مربوط به دولت 
ســابق است، گفت: این فساد محصول دولت خاصی است. باید تاش بر این 
صورت بگیرد که شــرایط انجام فساد را دولت ها از بین ببریم که این اتفاق نیز 
نخواهد افتاد چرا که باید ثروت مردم را به آنان بازگرداند. البته تا زمانی که قدرت 

به مردم بازگردانده نشود، ثروت هم در اختیارشان قرار نمی گیرد.

در حالی که مازوت سوزی در نیروگاههای تهران از سوی مدیران صنعت برق تکذیب 
می شود، عضو هیات رئیسه کمیســیون انرژی عنوان می کند که چاره ای جز مازوت 

سوزی نیست، به عبارتی مرگ بهای پایتخت نشینی است.
عبدالعلی رحیمی مظفری نماینده مردم سروستان، در مجلس در مورد ورود قوه قضاییه به بحث آلودگی هوا 

افزود: قوه قضاییه یکسری وظایف بر عهده دارد و قطعا در راستای منافع مردم تصمیم گیری خواهد کرد، ولی 
اینکه اقدامی باعث از بین رفتن خدمتی شود نیز مورد توجه قوه قضاییه خواهد بود.

به گزارش اقتصاد۱۰۰، مظفری در ادامه تاکید کرد: آلودگی هوا با مصرف سوخت در ارتباط است اما نکته این 
است که آلودگی ناشی از مصرف چه نوع سوخت،یا مصرف بیش از اندازه، تردد بیش از حد خودروهای تک 
سرنشین و یا مصرف بالای سوخت خودروهایی که استاندارد نیست، منجر شده که کشور هفت و دو دهم 

بیشتر از نرمال جهانی مصرف انرژی داشته باشد.
عضو هیات رئیســه کمیسیون انرژی مجلس با بیان اینکه وقتی بتوانیم سوخت کشور بخصوص گاز را 
مدیریت کنیم می توانیم از مازوت سوزی جلوگیری کنیم گفت:  البته تا این لحظه از مازوت سوزی گزارشی 

به مجلس داده نشده اما در کمیسیون انرژی میزبان وزیر نفت و همکارانشان هستیم تا از مسایل پیش آمده 
و شرایط مطلع شویم.

وی در مورد ورود قوه قضاییه به بحث آلودگی هوا گفت:بحث ورود مهم است، قوه قضاییه وظایفی بر عهده 
دارد و قطعا در راستای منافع مردم خواهد بود اما یک اقدام نباید باعث شود یک خدمت از بین برود که قطعا 

قوه قضاییه این موارد را درنظر خواهد گرفت.
این نماینده مجلس یازدهم تاکید کرد:به هر صورت کسی باید جواب بدهد که برای جلوگیری از این شرایط 
چگونه باید درآینده برنامه ریزی کنیم یا اینکه شاهد ادامه چنین روندی خواهیم بود، لذا ورود قوه قضاییه و 

مجلس به این بحث بسیارمهم است.

چندین  گفت:  کشــور  کل  خزانه دار 
سال است که در حال تدوین ترازنامه 
دولت هستیم اما می دانیم این ترازنامه 
اشکالات متعددی دارد و تا زمانی هم 
که ترازنامه کامل نباشد و ایراد داشته 

باشد، نمی توان آن را ملاک قرار داد.
رحمت الله اکرمی در مراســم روز حسابدار با 
بیان اینکه محور همایش امسال شفافیت مالی 
لازمه تعالی، توســعه و عدالت اقتصادی است، 
اظهار داشــت: به رغم تاش همه تاش های 

حسابداران، این حرفه نقش خود را آنگونه باید و شاید نتوانسته ایفا کند یا اینکه 
امکان آن نبود تا نقش موثری داشته باشند و این حرفه باید سهم خود را در کیک 

اقتصادی پیدا کند.
 وی ادامه داد: هدف اصلی این حرفه در دهه های گذشته صرفا ایفای مسئولیت 
پاســخگویی بوده اما در دهه گذشته با توجه بودجه ریزی علمیاتی و برمبنای 
تعهدی کامل، مسئولیت سودمندی در تصمیم ها در مالیه عمومی اضافه شده است. 
خزانه دار کل کشور با بیان اینکه علیرغم همه تاش های فراوان کم نظیر و 
بی نظیر برای رسیدن نظام مالی جامع و کامل و برای اینکه به ایجاد زمینه ای که 
به ارتقای شفافیت برسیم، راه طولانی پیش رو داریم و حجم کارهای انجام نشده 
بسیار زیاد است، گفت: در طول سال های گذشته در این حرفه اقداماتی انجام 
شده که تدوین استانداردهای بخش عمومی، علمیاتی سازی حساب واحد خزانه، 
تشکیل کمیته راهبری اجرای استانداردها و نظام حسابداری عمومی از جمله آن 
است و مهمترین موضوع ما این بوده که ترازنامه دولت را تهیه کنیم تا دولت ها 
براساس ترازنامه بگویند چه وضعیتی را تحویل  گرفتند و با چه ترازنامه ای دولت 
را تحویل می دهند.اکرمی ادامه داد: چندین سال است که در حال تدوین ترازنامه 
دولت هستیم اما می دانیم این ترازنامه اشکالات متعددی دارد و تا زمانی هم که 

ترازنامه کامل نباشد و ایراد داشته باشد، نمی توان آن را ماک قرار داد.
وی افزود: تا قبل از سال ۹۴ هر کسی با هر مستندی می توانست مدعی شود 

که از دولت طالبکار و بدهکار اســت اما امروز 
هیچ دســتگاه و فردی بدون طی فرایند تعیین 
شده نمی تواند بگوید از دولت بدهکار یا طلبکار 
است و این هم یکی از اقدامات انجام شده است. 
همچنین شناسایی اموال دولت از دیگر اقدامات 
بوده؛ در سالهای نمی دانستیم که دولت ها چه 
دارند اما امروز با قطعیت قابل اطمینان در این باره 
می توانیم حرف بزنیم البته تا این کار به صورت 
متقن انجام نشــود نمی توان درباره مولدسازی 
حرف زد. تمام تاش این بوده که با این اقدامات 

به بهبود شفافیت و اصاح ساختار نظام حسابرسی کمک کنیم.
خزانه دار کل کشــور با بیان اینکه برای رفع چالش های موجود در حسابداری 
مواردی به عقل ناقص ما رســیده اما باید مشــورت گذاشته شود، گفت: عدم 
وجود ساختار جامع برای نظام مند کردن حسابداران، عدم استفاده به هنگام در 
حسابرسی، عدم یکپارچه سازی داده ها در سطح کان از جمله چالش های موجود 
در این حرفه است و باید بگویم که ما هنوز نتوانستیم به تصمیم گیران بگوییم که 
این حرفه کجای سیاست گذاری ها قرار دارد و نتوانستیم فرهنگ روشن و شفاف 
ایجاد کنیم که به این حرفه نیاز داریم. وی افزود: امروز به دلیل عدم چابک سازی 
با هر ضربه و تغییر کل نظام حرفه حسابداری متأثر می شود و این حرفه جایگاه 
مناســبی در نظام ندارد و چابک نیست و از دیگر چالش های این حرفه رقابت 

نادرست در بخشی از بدنه حسابرسی و نرخ شکنی ها است.
بیش از یک میلیون دارایی غیرمنقول دولت شناسایی شد

خزانه دار کل کشور گفت: بیش از یک میلیون اموال و دارایی دولت را شناسایی 
کردیم.

وی  در پاســخ به ســوال ایلنا مبنی بر اینکه تا کنون چه میزان دارایی دولت 
شناســایی شده، اظهار داشت: تا کنون بیش از یک میلیون دارایی و اموال غیر 
منقول دولت را شناسایی کردیم و برای آنها سند صادر شده  و روند شناسایی اموال 

دولت قابل قبول و خوب است.

چرا رئیسی وزیر کشاورزی را از دولتش حذف کرد؟ خزانه دار کل کشور: فعلا نمی توان در مورد طرح مولدسازی اظهار نظر کرد

رابطه سازمان یافته در فساد بزرگ ۴ میلیاردی واردات چای 

نماینده مردم سروستان : چاره ای جز مازوت سوزی نیست ! 

بمیرید و در تهران زندگی کنید

ترازنامه دولت ایراد دارد

طبق اظهارات یک مقام مسئول در شورای شهر تهران، در ارزیابی 
کل هزینه های شهرداری ۱7 هزار میلیارد تومان کسری وجود دارد.

رئیس کمیته شفافیت شورای شهر تهران گفت: درآمد سال قبل ۸۰ همت بوده 
و مطابق با گزارش مصارف بودجه در ســامانه شفافیت ۴۹.۴ همت هزینه شده 
اســت که با احتساب سایر هزینه ها به ۵۲ همت می رسد و از این رقم نزدیک 
به ۱۷ همت درآمد حاصل در هیچ محلی هزینه نشده و سوال ما این است که 
این درآمد کجاست؟ اگر مخارج خارج از چارچوب وجود داشته باید گزارش آن به 

شورا ارائه شود. 
درآمد و هزینه شهرداری تهران تا پایان مهرماه سال ۱۴۰۲ با بیان اینکه بودجه 
مصوب شــهرداری در سال جاری ۷۵ هزار و ۹۹۰ میلیارد تومان است،گفت: در 
جدول هفت ماهه امسال مجموع منابع نقدی و غیرنقدی ۳۹ هزار و ۲۹۹ میلیارد 

تومان بودجه که نسبت وصولی به کل بودجه ۵۱ درصد است.
وی با بیان اینکه از این میزان عملکرد نقد و غیر نقد، ۳۶ هزار و ۸۷۴ میلیارد 
تومان نقد و سه هزار و ۴۲۴ میلیارد تومان عملکرد نقد است، یادآور شد: ۴۴ هزار 
و ۹۶۹ میلیارد تومان وصول می شــد که ۳۹ هزار و ۲۹۹ میلیارد تومان وصول 
شد که درصد تحقق ۸۷ درصد بوده است.کاشانی با تأکید بر اینکه در فروردین و 
اردیبهشت ۱۰ هزار و ۴۰، خردادماه  ۷ هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان، تیرماه ۶ هزار و 
۱۰۰، مردادماه ۶ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان،شهریورماه ۵ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان 
و مهرماه چهار هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان بوده و شیب نزولی دارد، گفت: قرار بوده 
از محل عوارض نوسازی هفت هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان درآمد داشته باشیم که 

سه هزار میلیارد تومان محقق شده است.
وی افزود: در درآمد حاصل از آگهی های تجاری و سازه های متعلق به شهرداری 
قرار بوده هزار میلیارد تومان درآمد داشته باشیم که ۲۰۰ میلیارد تومان محقق شده 
است، خاطرنشان کرد: پرسش بنده این است که در یکی از کدها با توجه به اینکه 
برگزاری مجمع اتفاق افتاده و تقسیم سود صورت گرفته، چرا درآمد به حساب 
متمرکز واریز نشده است؛ برای مثال سازمان بهشت زهرا و فروشگاه شهروند باید 
از درآمد حاصله، مبالغی را به حساب شهرداری واریز می کردند که انجام نشده 
است.خزانه دار شورا با بیان اینکه با توجه به عملکرد ردیف های درآمدی، سهم 
بیمارستان آتیه و مژده فروخته شده اما در جدول ثبت نشده است، یادآور شد: در 

عوارض کالا و خدمات و ارزش افزوده ۱۰ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان درآمد داشتیم 
و در عوارض قطع درختان ۳۶۹ میلیارد تومان درآمد ثبت شده که روند افزایش 

داشته و در جرائم ترافیکی پنج هزار میلیارد تومان درآمد به ثبت رسیده است.
کاشانی همچنین تصریح کرد: در بخش عوارض کسر پارکینگ، قرار بوده هزار 
و ۱۰۰ میلیارد تومان درآمد داشته باشیم که تا امروز ۱۸هزار میلیارد تومان درآمد 
ثبت شده است.عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورا با بیان اینکه در هزینه ها 
در بخش نقد و غیرنقد اعتبار اباغی در ســه بخش تملک دارایی هزینه ای، 
سرمایه ای و مالی ۸۰هزار و ۸۶۸ میلیارد تومان اباغ شده و با پرداخت نقدینگی 
۴۱ هزار و  ۸۹۷مییارد تومانی و عملکرد ۲۱ هزار مییارد تومانی، درصد تحقق 
۳۳ درصد اســت و وضعیت بهتری نسبت به سال قبل دارد، گفت: با این وجود 
انتظار داریم که مبالغ از جمله پرداخت حقوق ثبت شود.وی با اعام اینکه ۳۹ هزار 
و ۲۹۹ میلیارد تومان به صورت نقد و غیر نقد وصول شده است، یادآور شد: پنج 

هزار و ۶۷۰ میلیارد تومان نسبت به مبلغ مصوب با عقب ماندگی مواجه هستیم.
کاشانی با بیان اینکه بر اساس آنچه اعام کردیم بودجه ۷۵ هزار میلیارد تومانی 
محقق خواهد شد، تصریح کرد: با این وجود با توجه به صتویب هزینه ۴۴ هزار 

میلیارد تومانی پنج هزار میلیارد تومان عقب هستیم.
احمد صادقی رئیس کمیته شفافیت و شهر هوشمند شورا با بیان اینکه باید راستی 
آزمایی در برخی ردیف های درآمدی صورت بگیرد، اظهار کرد: درآمد سال قبل 
۸۰ همت بوده و مطابق با گزارش مصارف بودجه در سامانه شفافیت ۴۹.۴همت 
هزینه شده است که با احتساب سایر هزینه ها به ۵۲ همت می رسد و از این رقم 
نزدیک به ۱۷ همت درآمد حاصل در هیچ محلی هزینه نشده و سوال ما این است 
که این درآمد کجاست؟ اگر مخارج خارج از چارچوب وجود داشته باید گزارش آن 

به شورا ارائه شود.
به گزارش تجارت نیوز، وی با بیان اینکه در خصوص درآمدها ۱۹ پروژه سازمان 
نوسازی در یک لیست ۹.۳ همتی و ۹ پروژه در یک لیست ۲.۳ همتی قید شده 
است، یادآور شد: در مجموع درآمدها ۲۰ همت محاسبه شده و در هر دو لیست، 
پروژه ها در حال انعقاد قرار داد است و تفاهم نامه هایی رد و بدل شده که ۳.۴ همت 
عوارض این پروژه ها کارسازی شده و مشخص نیست که این پروژه های در حال 

انعقاد تفاهم نامه، چرا در لیست درآمدها لحاظ شده است؟

مهدی بابایی رئیس کمیته ایمنی شورا نیز با اشاره به تحقق ۸۴ درصدی بودجه 
در نتیجه تاش شبانه روزی همکاران در شهرداری تهران، تصریح کرد: عوارض 
قطع درختان مربوط به جرائم متخلفینی است که بدون مجوز شهرداری نسبت به 
قطع و جابجایی درختان اقدام کردند و نشان می دهد که نظارت بر این موضوع 
دقیق تر شده است.وی افزود: نقطه قوت گزارش این بود که آیتم های درآمدی که 
در لیست سال قبل درآمد صفر داشته اند، کاهش یافته اند، گفت: تراکم تا حد مجاز 
مصوبات کمیسیون ماده پنج عدد کاهشی نسبت به مصوبه داشته و این نشان می 
دهد که تهمت تراکم فروشی در شهر صحت ندارد. باید تاش کنیم عدد به مبلغ 
مصوب برسد.بابایی با اشاره به تحقق ۱۵ درصدی عوارض کمیسیون ماده ۱۰۰ 
یادآور شد: مناطق عملکرد ضعیفی در این بخش داشته اند و باید به صورت ویژه 

در این حوزه تاش کنند.
رئیس شورای شهر تهران نیز با تأکید بر اینکه از ظرفیت کمیسیون ماده ۱۰۰ 
به خوبی استفاده نشده است، اظهار کرد: یا مردم اطاع ندارند و یا تاش کم بوده 
است. لذا باید اطاع رسانی بیشتری صورت بگیرد تا مردم در جریان قرار بگیرند 
و از ظرفیت این کمیسیون استفاده شود.مهدی چمران تأکید کرد: درآمد حاصل از 
عوارض قطع درختان ناشی از جرائمی است که افراد برای قطع درخت به صورت 
غیرقانونی پرداخت کرده اند. باغ ها باید سر جای خود باشند و حتی یک درخت نیز 
نباید درخت شوند. این قانون که به ازای جریمه، درختان را قطع کنند، یک هشدار 

است و درختان قطع شده قابل بازگشت نیستند.
حبیب کاشانی خزانه دار شورا با بیان اینکه در آذرماه ۱۶ جلسه کمیسیون ماده ۷۷ 
برگزار شد، اظهار کرد: چهار روز در هفته موارد بررسی می شود تا افراد دچار مشکل 
نشوند. فرصت قانونی طایی ایجاد شده که کسانی که حکم قانونی کمیسیون 

ماده ۱۰۰ را تا پایان سال ۱۴۰۰ برای قلع دارند، از این فرصت استفاده کنند.
ناصر امانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورا نیز ضمن تقدیر از شهردار و 
معاون مالی و اقتصادی شهرداری برای نزدیک کردن درآمدها به مبلغ مصوب، 
اظهار کرد: نگرانی ما در خصوص کاهش درآمدهای شهرداری از خردادماه به بعد 
اســت و سیر نزولی را شاهد هستیم و از ۱۰ هزار میلیارد تومان به چهار هزار و 
۴۰۰میلیارد تومان در مهرماه رسیده ایم.وی با بیان اینکه برخی ارقام در ردیف های 
درآمدی منفی هستند، یادآور شد: تعداد آیتم های کاهشی درآمدی نسبت به سال 

قبل افزایش یافته است و اگر این وضعیت ادامه پیدا کند بودجه مصوب شورا نیز 
محقق نخواهد شد.عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورا با بیان اینکه ما عوارض 
زیربنای مسکونی داریم که دوستان می گویند چهار برابر نسبت به مبلغ مصوب 
افزایش یافته است، تصریح کرد: وقتی به آیتم های کاهشی مراجعه می کنیم 
عوارض مازاد بر پایه با کاهش مواجه است و این دو ردیف با هم ارتباط دارند. نمی 
شود که عوارض زیربنا سه برابر شود و عوارض مازاد روند کاهشی داشته باشد.وی 
افزود: برخی افراد بدبین می گویند شهرداری عناوین ردیف ها را جابجا کرده اند 
و بنده این بدبینی را ندارم. باید در خصوص افزایش سه تا چهار برابری عوارض 

زیربنا توضیح داده شود.
امانی با بیان اینکه در بخش درآمد پایدار و ناپایدار درصد ها ۳۹ به ۶۱ اســت، 
یادآور شد: مبلغ مصوب ۳۰ به ۷۰ درصد است اما سوال ما این است که در چه 
آیتم هایی درآمد پایدار افزایشی بوده است. تفکیک ۴۰ درصد درآمد پایدار باید 
مشخص شــود تا بدانیم چه میزان به مالیات بر ارزش افزوده ارتباط دارد و چه 
میزان به سایر بخش ها.مهدی پیرهادی رئیس کمیسیون سامت، محیط زیست 
و خدمات شهری شورا با بیان اینکه تقاضای ما این است که در عوارض حفظ 
و گسترش فضای سبز، درآمدها تنها برای حفظ و گسترش باغات هزینه شود، 
تصریح کرد: ۶ تا ۷ باغ در سال جاری تملک شده و ۲۱ باغ نیز در فرآیند تملک 
هستند و اگر بودجه تأمین شود، عملیاتی خواهد شد و تقاضا داریم که در بودجه 
سال آینده لحاظ شود تا نقطه قوتی در این بخش باشد.وی افزود: چند ملک به 
عنوان بوستان محله ای توسط شهرداری تهران تملک شده و در اختیار شهروندان 
قرار گرفته و اینها مواردی هستند که به عنوان باغ در اختیار افرادی بوده اند که در 
تعامل شهرداری و مالکان باغات به ویژه در مناطق جنوبی در مدار خدمات رسانی 
قرار گرفته است.محمد آخوندی رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورا تأکید کرد: 
گزارش آبان و آذرماه باید ارائه شود تا ببینیم ارقام کسب شده تغییری داشته یا خیر. 
تا جایی که در جریان هستیم در ۴۵ روز گذشته بیش از ۱۰ هزار میلیارد تومان 
درآمد کســب شده و بر اساس آخرین گزارشات، بیش از ۵۰ هزار میلیارد تومان 

درآمد کسب شده است.
وی افزود: از شهرداری تهران درخواست داریم بر اساس درآمد خوبی که کسب 

کرده، به همان نسبت بودجه به پروژه ها تزریق کند تا طرح ها عملیاتی شوند.
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